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28.1.Saradnja Konzulata Srbije u Banja 

Luci i grada Prijedora bila dobra 

 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

razgovarao je sa generalnim konzulom 

Srbije u Banjaluci Jadrankom Derajić koja 

je, u okviru oproštajne posjete, boravila u 

Prijedoru. Pavić i Derajićeva ocijenili su da 

je saradnja grada Prijedora i Konzulata bila 

izuzetno dobra i da se odvijala s ciljem 

zadovoljenja potreba svih građana 

Prijedora, Republike Srpske i BiH u 

domenu koji je u nadležnosti Konzulata, 

saopšteno je iz kabineta gradonačelnika.  

 

 
 

 
 

U razgovoru je naglašeno da nije bilo 

potreba za posebnom saradnjom u oblasti 

privrede, jer je privrednicima Prijedora bio 

omogućen direktan kontakt sa 

privrednicima Srbije, što je, po njihovom 

mišljenju, bilo i efikasnije nego da se 

kontakt odvijao preko institucija vlasti.  

Pavić je gošći poželio da, po odlasku sa 

funkcije generalnog konzula Srbije u 

Banjaluci, i dalje uspješno gradi karijeru u 

diplomatiji. 

 

30.1.Usvojen Program rada Skupštine 

 

Odbornici Skupštine grada Prijedora 

usvojili su na ovom  skupštinskom 

zasjedanju  Program rada za 2013. godinu 

kojim je predviđeno razmatranje 77 tačaka. 

Predsjednik Skupštine grada Prijedora 

Sead Jakupović rekao je da je u pitanju 

nešto ambicioznijii plan u odnosu na 

prošlu godinu kada je bilo predviđeno 60-

ak tačaka. 

 

 
 

"Ovo je samo nešto što smo mi sami sebi 

dali kao okvirni zadatak, ali, kao i 

prethodnih godina, dosta tačaka dnevnog 

reda dođe i mimo programa jer mi smo pri 

ruci građanima, institucijama, 

privrednicima i svima koji ispune uslove 

da se o njihovim pitanjima raspravlja", 

kazao je Jakupović. 

 On je naveo da su u programu rada 

najzastupljenija ona vitalna pitanja koja se 

tiču života i rada u Prijedoru. 

 "Skupština grada će  uvijek biti pri ruci 

svima onima koji budu ulagali u Prijedor, a 

sazivaće se i hitne, tematske ili posebne 

sjednice o pitanjima za koja se ukaže takva 

potreba", dodao je Jakupović.On je 

zaključio da je primarni cilj gradskih 
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čelnika da učine sve da život i rad u 

Prijedoru teku bez trzavica.  

 

 
 

Na   ovom zasjedanju odbornici su usvojili 

i rješenja o imenovanju stalni radnih tijela 

Skupštine grada i liste stručnjaka za 

članove komisije za provođenje postupka 

prijema službenika u Administrativnu 

službu grada Prijedora te Odluku o 

pokretanju procesa izrade integralne 

Strategije lokalnog razvoja grada Prijedora 

za period 2014 – 2024. godine. 

 

Dodijeljeno 97 novih stipendija 

 

Grad  Prijedor  je za  školsku 2012/13. 

godinu dodijelio  97 novih   stipendija  , 

odnosno  47  studentskih   i 50  stipendija 

za učenike srednjih škola. Vršilac dužnosti 

načelnika Odjeljenja za društvene 

djelatnosti Ljiljana Babić  potvrdila je da je 

konkurs bio raspisan za 100 stipendija, ali 

da tri stipendije nisu dodijeljene jer nije 

bilo prijavljenih kandidata za dva mjesta 

studija fizike i jedno mjesto za studije 

njemačkog jezika. 

„ Ukupno sada imamo 229 stipendista od 

koji su 132 stipendije ranije dodijeljene.Na 

konkurs koji je raspisan u novembru prošle 

godine prijavilo se 377  kandidata 

zainteresovanih za stipendiranje , od kojih 

je 320  ispunjavalo uslove konkursa“- 

kazala  je Babićeva.      

Ona je dodala da je bodovanje i rangiranje 

prijavljenih kandidata izvršeno prema 

Pravilniku o stipendiranju,a presudni 

kriterijumi su bili deficitarnost struke,  

uspjeh u studiranju ili učenju i socijalni 

status, a  da su po prvi put u Pravilnik 

uvrštena i djeca bez oba roditelja. 

Budžetom grada za 2013.godinu  su za 

stipendije predviđena  sredstva u iznosu od 

300 000 KM.Studentska stipendija iznosi 

120, a učenička 70 KM.  

 

Osnovana partnerrska grupa za izradu 

integralne Strategije lokalnog razvoja 

2014-2024 

 

U Prijedoru je  osnovana partnerska grupa 

za izradu integralne strategije lokalnog 

razvoja grada Prijedora za period 2014 -

2024. godine koju čine 93 člana iz lokalne 

administracije, javnih ustanova, privrede, 

nevladinog sektora, mjesnih zajednica i 

nacionalnih manjina.  

 Vršilac dužnosti načelnika Odjeljenja za 

privredu i poljoprivredu grada Prijedora 

Boro Vojvodić upoznao je članove 

partnerske grupe sa metodologijom po 

kojoj će se raditi strategija lokalnog 

razvoja, koja bi trebalo da bude završena 

do 30. novembra ove godine kako bi se u 

decembru našla u parlamentarnoj 

proceduri. 

 

 
  

"Odlukom gradonačelnika, osim partnerske 

grupe, osnovaće se još dva radna tijela, a to 

su razvojni tim od 32 člana i radne fokus 

grupe, koji će, zajedno sa gradonačelnikom 

i Skupštinom grada, biti akteri izrade 

najvažnijeg strateškog dokumenta", kazao 

je Vojvodić. 

 Prema njegovim riječima, donošenje 

strategije odvijaće se u fazama priprema, 

platforma, sektorsko planiranje i 

operativno planiranje, a u svim fazama 
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konsultanti će biti predstavnici Švajcarske 

agencije za razvoj i saradnju /SDC/ i 

Razvojnog programa Ujedinjenih nacija 

/UNDP/. 

 "Članovi partnerske grupe biće 

raspoređeni u ekonomski, društveni i 

sektor zaštite životne sredine, a obuhvatom 

svih segmenata društva zadovoljavamo 

princip socijalne uključenosti. Partnerska 

grupa otvorena je i za ulazak novih članova 

i rad u grupi je na dobrovoljnoj osnovi", 

naveo je Vojvodić.   

 On je dodao da će se grupa sastati najviše 

pet puta do usvajanja strategije, a da se 

potom njen rad nastavlja praćenjem 

provođenja strategije. 

 Predsjednik Skupštine grada Prijedora 

Sead Jakupović rekao je da se svaka 

lokalna zajednica trudi da napravi što bolji 

poslovni i životni ambijent za svoje 

građane. 

 "Prijedor je i do sada bio ispred svih 

lokalnih zajednica u BiH i sigurno će i 

ostati najspremniiji grad kad je u pitanju 

ispunjavanje svih obaveza u pristupanju 

BiH Evropskoj uniji", kazao je Jakupović. 

 "Pozivam sve subjekte da se aktivno 

uključe u izradu dokumenta kako bi bio što 

kvalitetniji i pristupačniji i građanima i 

potencijalnim donatorima i investitorima", 

poručio je Jakupović, dodajući da Prijedor 

posredstvom ovdašnje Agencije za lokalni 

ekonomski razvoj "PREDA-PD" već 

godinama dobija sredstva iz raznih 

fondova EU. 

 Prijedlog Odluke o pokretanju procesa 

izrade integralne strategije lokalnog 

razvoja grada Prijedora za period 2014 – 

2024. godine na dnevnom je redu sjednice 

Skupštine grada Prijedora najavljene za 

četvrtak, 31. januara. 

 Prethodna strategija lokalnog razvoja 

Prijedora obuhvatala je petogodišnji period 

i, prema podacima Odjeljenja za privredu i 

poljoprivredu grada Prijedora, ostvareno je 

više od 70 odsto programa i projekata 

njome planiranih.  

 

Efekti rada inspekcija 

 

Gradski inspektori su  prošle godine  na 

području grada  obavili 3003  kontrole , što 

je za 550 više nego  2011.godine  odnosno 

za 35 odsto više od planiranih, izdavši   pri 

tom 120 prekršajnih naloga ukupne 

vrijednosti 107.650 KM, podaci su iz  

gradske Službe za inspekcijski nadzor.Od 

ukupnog broja kontrola, 175 su bile po 

zahtjevu građana, a 2 828  po službenoj 

dužnosti, dok su kontrolisani subjekti 

podnijeli  9 žalbi na rad inspektora.Van 

prometa je stavljena razna roba čija je 

vrijednost 37 578 KM , što je  gotovo 

dvostruko više nego 2011.godine kada je 

van prometa stavljeno  roba u vrijednosti  

od 20 613  KM, a finansijski efekti ove 

aktivnosti  su  bile 22 042 KM. Najviše  

kontrola , čak 861  imala je tržišna 

inspekcija koja je  podnijela  56  

prekršajnih naloga sa finansijskim efektom   

od  66 600 KM.U službi za inspekcijske 

poslove zaposleno je  14 inspektora  u 

osam inspekcija.  

 

16.1. Vozni park „ Autotransporta „ 

bogatiji za dva nova autobusa 

 

Prijedorski "Autotransport" bogatiji  je za 

dva nova autobusa za međugradski 

saobraćaj, a u narednih mjesec dana vozni 

park upotpuniće jednim autobusom za 

gradski saobraćaj i jednim 

visokoturističkim,  rekao je  direktor ovog 

preduzeća Branko Kljajić. 

 

 
 

"Iako smo bili najavili da će sva četiri 

autobusa u Prijedoru biti do kraja 2012. 

godine, procedura uvoza, carinjenja i 

homologacije je taj rok pomjerila, a da bi 
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vozila bila puštena u promet slijedi takođe 

komplikovana procedura opremanja, 

registracije, licenciranja, tehničkog 

pregleda i dobijanja dozvola", kazao je 

Kljajić. 

On je naveo da je delegacija ovog 

preduzeća i gradske uprave boravila u 

posjeti kineskom grada Suzu u blizini 

Šangaja gdje se proizvode autobusi 

"Higer", a da bi kineska delegacija, nakon 

ljetošnje, u drugu posjetu Prijedoru trebalo 

da dođe u maju ili junu ove godine. 

 "Osim nabavke `Higer` autobusa, možemo 

se pohvaliti da smo postali ovlašteni 

serviser njihovih vozila za BiH i da smo 

već vršili servisiranje autobusa", naglasio 

je Kljajić. 

 On je dodao da u BiH ima više od 80 

autobusa ovog kineskog proizvođača od 

ukupno 4.000 autobusa među kojima je 

veliki procenat "zrelih" za zamjenu zbog 

svoje starosti i dotrajalosti. 

 Prijedorsko preduzeće "Autotransport" i 

Nova banka potpisali su 1. oktobra prošle 

godine kredit od 1,2 miliona maraka, a tim 

novcem se obnavlja i modernizuje 

ovdašnja autobuska stanica i zanavlja 

vozni park. 

 "Autotransport" je preduzeće koje je bilo u 

stečaju, pa ga je kupila Vlada Republike 

Srpske, a sada je u stopostotnom vlasništvu 

opštine. To je jedna od rijetkih firmi koja 

je prošla sve to, a da je nastavila i 

djelatnost, ali i razvoj. 

 "Autotransport" trenutno zapošljava 46 

radnika i ima šest autobusa prosječne 

starosti 26 godina, a prije rata imao je 

1.200 radnika, stotinu autobusa i 85 

kamiona.  

 

Milion KM za novu sportsku dvoranu 

 

Za početak izgradnje nove sportske 

dvorane u prijedorskom naselju Urije u 

budžetu grada Prijedora za ovu godinu 

namijenjeno je milion maraka. 

 Osnovna namjena dvorane je održavanje 

sportskih takmičenja u rukometu, košarci, 

odbojci, malom fudbalu i svim borilačkim 

sportovima, kako na državnom tako i na 

međunarodnom nivou. 

 Kapacitet gledališta biće 1.880 mjesta za 

posjetioce, 50 mjesta u VIP loži i 12 mjesta 

u loži za novinare. 

 Osim glavnog terena dimenzija 50 puta 30 

puta 13 metara, dvorana će imati šest 

sportskih svlačionica, svlačionicu za 

sudije, svlačionicu za delegate, ambulantu 

za uzimanje uzoraka i dvije sale za 

zagrijavanje sportista, a svi prostori 

kapacitetom zadovoljavaju standarde 

sportova koji su planirani za ovaj prostor. 

 Dodatni sportski sadržaji su takmičarska 

kuglana sa četiri staze i ugostiteljskim 

sadržajem, velnes centar i manja sala sa 

dvije svlačionice za treniranje borilačkih 

sportova, dok će u prizemlju do glavne 

saobraćajnice biti poslovni prostor. 

 "Planirano je da se sve slobodne površine 

u okviru parcele urede prema budućim 

potrebama korisnika i maksimalno moguće 

ozelene. Takođe je planirano formiranje 

zelenog tampona gdje bi visoko drveće 

ublažavalo negativne posljedice buke i 

prašine", navodi se u dokumentu Osnovni 

tehnički pokazatelji Zavoda za izgradnju 

grada Prijedor. 

 Kapacitet parking prostora je 122 mjesta 

za putničke automobile i četiri parking 

mjesta za autobuse, a uređeni plato ispred 

dvorane, budući pješački trg, imaće ljetnu 

pozornicu. 

 U prvoj fazi, koja se planira u ovoj godini 

koja će koštati 950.000 KM, predviđen je 

prvi dio armiranobetonske konstrukcije. 

 U drugoj fazi, čija je okvirna  cijena  

1.678.000 KM, predviđeni su preostali dio 

armiranobetonske konstrukcije, krovna 

čelična konstrukcija sa pokrovom, odvod 

vode sa krova, fasadni paneli krovne 

konstrukcije, gromobranska instalacija i 

dio zidarskih radova. 

 

Parking servis povećao prihode 

 

U  gradskom Odsjeku sa saobraćaj i 

parkinge  u toku 2012. godine ostvaren je 

ukupan prihod od 343.883,50 KM  , što je 

za  četiri   odsto više  nego 2011. godine  , 
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potvrdio je  šef ovog   Odsjeka  Aleksandar 

Jeftić. 

„Ovo je  najbolje ostvaren prihod od 

postojanja parking servisa tačnije od 

početka 2007.godine, što pokazuje da je 

godina iako krizna bila godina u kojoj su 

građani uredno plaćali parkiranje“, kazao 

je Jeftić. 

On je dodao da  prihod ostvaren od prodaje 

347.800  karata   na parking automatima  

iznosi 278.253,50 KM. 

„Broj blokiranih vozila je uvećan za 23 

odsto  , a  prihod  ostvaren od blokiranja 

1454  vozila iznosi  53.640 KM što je za 

35  odsto više  nego prošle godine“,  rekao 

je Jeftić. 

Tokom 2012. godine ostvaren je prihod od 

rezervacije parking mjesta, mjesečnih i 

godišnjih parking karti u iznosu od 11 990 

KM što je za jedan odsto više nego godine 

prije, iako je izdat manji broj parking 

karata ,ali na duži vremenski period. 

Jeftić je potvrdio da se naplata vršila na 

470 parking  mjesta, ali da je krajem prošle 

godine  na parkiralištu kod  

srednjoškolskog centra postavljen novi 

parking automat koji obuhvata 50 parking 

mjesta tako  da je 2013.godina počela sa 

520 parking mjesta pod naplatom.  
 

Pravnu pomoć zatražilo 2691 lice 

 

Kancelarija  za pružanje pravne pomoći 

koja djeluje pri gradskom Odjeljenju za 

društvene djelatnosti tokom 2012.godine 

pružila je 2691  uslugu koje su po svojoj 

strukturi podijeljene na 1883 korisnika 

pismene pravne pomoći dok je pomoć u 

usmenom obliku pružena za 808 

korisnika.Vršilac dužnosti načelnika ovog 

odjeljenja Ljiljana Babić potvrdila je da su 

se građani  za pravnu pomoć najčešće 

obraćali po pitanjima penzijskog i 

invalidskog osiguranja, boračko invalidske 

zaštite, zdravstvene zaštite  te pitanja 

radnih odnosa i parničnog, vanparničnog i 

izvršnog postupka. 

 „Ako se ima  u vidu da je 2011.godine 

pravnu pomoć gradske uprave zatražilo 

2251 lice i da je taj broj tokom prošle 

godine uvećan za 440 korisnika, pa samo 

potvrđuje da je poraslo povjerenje u ovu 

našu službu, kao i da se broj građana koje 

neka od svojih prava ostvaruje i pravnim 

putem povećao“ kazala je Babićeva. 

Ona je dodala  da je od 207 korisnika   

pravne pomoći u pismenom obliku  

naplaćena taksa u ukupnom iznosu od 

2850 KM. 

„U skladu sa Odlukom o visini i načinu 

plaćanja naknade pružanja pravne pomoći i 

tarifom , svih 1883 korisnika usmene 

pravne pomoći   bilo je  oslobođeno 

plaćanja takse,  kao i 601 korisnik ove 

pomoći u pismenom obliku“ –potvrdila je 

Babićeva. 

Takse su  bila oslobođena lica u stanju 

socijalne potrebe , invalidna lica, 

penzioneri sa najnižim primanjima i osobe 

pod starateljstvom , a u određenim 

oblastima i ratni vojni invalidi, civilne 

žrtve rata , porodice poginulih i izbjeglo i 

raseljeno stanovništvo. 

 

Pola miliona KM za novu zelenu pijacu 

 

Pola miliona maraka predviđeno je u 

budžetu grada Prijedora za nastavak 

izgradnje nove zelene pijace u naselju 

Pećani. Gradonačelnik Prijedora Marko 

Pavić rekao je da će ovom investicijom biti 

riješen jedan od većih komunalnih 

problema, ali i jedan od većih ekoloških 

problema budući da je izgradnji pijace 

prethodilo pokrivanje kanala otpadnih 

voda između naselja Pećani i Raškovac. 

 "Ove godine, u drugoj fazi, planiramo 

izgradnju saobraćajnice i objekta površine 

300 kvadratnih metara koji će sadržavati 

sanitarni čvor, poljoprivrednu apoteku, 

objekat za hranu i objekat za osvježenje, a, 

po mogućnosti, i asfaltiranje i 

popločavanje dijela predviđenog za tezge", 

kazao je Pavić. 

 Prema njegovim riječima, za narednu 

godinu planira se i natkrivanje nove pijace, 

ali će, bez obzira na to, do kraja godine 

novi objekat biti stavljen u funkciju. 

 "Nastojaćemo da se nabave jednoobrazni 

štandovi, a sadržaji na pijaci biće kao i na 
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sadašnjoj, plus kvantaška pijaca gdje će 

ljudi moći prodavati robu na svojim 

kamionima na mjestu predviđenom za to, a 

ne na ulicama, kao što je to sada slučaj", 

dodao je Pavić. 

 U dosadašnje radove na izmještanju 

zelene pijace na Pećanima na novu 

lokaciju uloženo je 883.000 KM. Tim je 

novcem pokriven dio kolektora između 

Raškovca i Pećana, a do ulijevanja u rijeku 

Sanu ovaj kanal je otvoren još u dužini od 

2,6 kilometara. 

 

Održana Svetosavska akademija 

 

Najuspješnijim prosvjetnim radnicima 

grada Prijedora u školskoj 2011/2012. 

godini u Pozorištu Prijedor su na 

tradicionalnoj Svetosavskoj akademiji 

dodijeljene ovogodišnje ''Svetosavske 

povelje'' kao najviša gradska priznanja, te 

uručene novčane nagrade od po 500 KM. 

 Nagrađeni su defektolog Specijalne 

osnovne i srednje škole „Đorđe Natošević 

Zorica Radović, nastavnik tehničkog 

obrazovanja u Osnovnoj školi “Branko 

Ćopić“ Nebojša Bjelić, profesor mašinske 

grupe predmeta u Mašinskoj školi 

Slobodan Ivković, pedagog u OŠ “Dositej 

Obradović“ Milka Pađen i direktor 

Specijalne osnovne i srednje škole „Đorđe 

Natošević" Slađana Radaković. 

 

 
 

 "Svetosavske povelje" i novčane nagrade 

dobitnicima je uručio gradonačelnik Marko 

Pavić koji je čestitao krsnu slavu svima 

koji slave Svetog Savu, a posebno 

pozdravio sve prosvjetne radnike koji ovaj 

dan obilježavaju kao školsku slavu. 

 "Molimo se za blagoslov Svetog Save da 

istrajemo na njegovom putu", poručio je 

Pavić. 

 O liku i djelu Svetog Save besjedio je 

akademik  i počasni građanin Prijedora 

Matija Bećković, ističući da nijedna druga 

ličnost u srpskoj istoriji i imaginaciji nije 

tako široko zasnovana i tako prostrana i 

svestrana da u sebi objedini sve misli i 

pokupi sve vrijednosti, snove i dostignuća 

cijelog naroda. 

 "Bilo je i prije Svetog Save i krsta i puta i 

pisma, ali ovaj najveći pojedinac, stub 

srpske kulturne i moralne svijesti, odredio 

je put kojim idemo, krst kojim se krstimo, 

jezik koji govorimo i pismo kojim 

pišemo", kazao je Bećković u svetosavskoj 

besjedi. 

 

 
  

U umjetničkom dijelu akademije 

posvećene velikom srpskom prosvetitelju 

učestvovali su Srpsko pravoslavno crkveno 

pjevačko društvo „Vila“, učenici Muzičke 

škole „Savo Balaban“ Tijana Krivaja i 

Mladen Prodan sa profesoricom Sofijom 

Kovačević, etno grupa “Vilin trag“, te 

glumci Pozorišta Prijedor koji su izveli 

dramski prikaz „Princ Rastko, monah 

Sava“. 

 Svetosavskoj akademiji prethodila je 

projekcija fotografija crkvi brvnara u 

organizaciji Muzeja Kozare.Tradicija 

svetosavskih duhovnih i svjetovnih 

svečanosti u Prijedoru datira, s prekidima, 

od 1891.godine.Dan kasnije održan je i 

traadicionalni Svetosavski bal. 

 

_________________________________     
Izdavač: Grad  Prijedor 


